
VIDEO: Ak sa odsekne ruský plyn a ropa,
trpieť bude iba Európa. Korčok, Čaputová a
Heger vystupujú ako obchodní zástupcovia
amerických firiem na dovoz skvapalneného
plynu, vyhlásil Fico
- CZ24 News | 24. března 2022

SLOVENSKO: Prezidentka Čaputová, premiér Heger a šéf diplomacie Korčok chcú za každú cenu
odstrihnúť Slovensko od energií, opakujú stále to iste a to aj napriek tomu, že lídri členských štátov
EÚ hovoria opak, zdôraznil bývalý premiér.

Predseda Smeru-SD Robert Fico na utorkovej tlačovej konferencii informoval verejnosť o postoji jeho
strany v aktuálnych otázkach rokovania Rady Európskej únie ohľadom nového balíka sankcií, ktorý
by mal byť zameraný na odstrihnutie sa od ruského plynu a ruskej ropy v Európe. Bývalý premiér
zároveň uviedol, že strana urobí všetko preto, aby Národná rada SR (NR SR) zaviazala najvyšších
ústavných činiteľov, ktorí tým pádom nebudú môcť na významných medzinárodných rokovaniach
presadzovať pre Slovensko samovražednú ekonomickú sankciu v podobe odstrihnutia sa od ruského
plynu a ruskej ropy.
 
„Vo štvrtok začínajú v Bruseli mimoriadne vážne samity a stretnutia. Nejde len o stretnutie
amerického prezidenta s lídrami členských štátov EÚ a NATO. Ide hlavne o samit lídrov EÚ,
ktorí budú rozhodovať o vážnych otázkach ohľadom konfliktu na Ukrajine. Na tomto samite
sa určite objaví návrh, ktorý sa bude týkať sankcií voči Rusku v oblasti energií. V prvom
kole sa členské štáty dohodli na spoločnom postupe rýchlo, teraz však niektoré členské
štáty tlačia na to, aby boli prijaté ďalšie sankcie, ktoré by spočívali v zákaze dovozu plynu a
ropy na územie Európy,“ uvádza Robert Fico.

„Smer postupuje v súlade s Ústavou SR a príslušnými ústavnými zákonmi. Chceli sme na
mimoriadnej schôdzi NR SR prijať záväzné stanovisko, ktoré má zaväzovať predsedu vlády a
ďalších členov vlády, ako aj prezidentku, aby pri rokovaniach na medzinárodnej úrovni v
žiadnom prípade nepodporovali sankciu v podobe zákazu dovozu ruského plynu a ropy do
Európy,“ konštatuje bývalý premiér.

 

„Slovensko patrí z hľadiska dovozu plynu medzi najzávislejšie krajiny v Európe. Z hľadiska
ropy sme závislý na 100%. Mnohí západní lídri mali zdravý rozum na rozdiel od našich
predstaviteľov. Čaputová, Heger a Korčok chcú za každú cenu odstrihnúť Slovensko od
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energií, opakujú stále to iste a to aj napriek tomu, že lídri členských štátov EÚ hovoria
opak, čo im dáva vážny dôvod na zamyslenie. Mrzí nás však, že ústavný postup, ktorý sme
zvolili, bol vládnou koalíciou absolútne odignorovaný,“ tvrdí Fico.

„Ak sa odsekne ruský plyn a ruská ropa, trpieť bude iba Európa a zarábať budú iba
Američania. Prípadné zastavenie ruského plynu a ruskej ropy do Európy vôbec neovplyvní
postavenie Spojených štátov amerických, práve naopak. Ak dôjde k odstaveniu ruského
plynu, bude veľký tlak na dodávky amerického skvapalneného plynu na územie Európskej
únie,“ upozorňuje bývalý ministerský predseda.

„Vláda chce zlikvidovať svoj vlastný energetický sektor, naše firmy necháme vystaviť riziku,
podobne našich občanov, ktorí budú platiť trikrát viac za energie a smiať sa nakoniec budú
Spojené štáty americké, ktoré budú dodávať do Európy skvapalnený plyn. Korčok, Čaputová
a Heger v tomto prípade vystupujú ako obchodní zástupcovia amerických firiem na dovoz
skvapalneného plynu. Takáto sankcia potrestá občanov SR, za vojnu na Ukrajine, s ktorou
nemáme nič spoločné, takáto sankcia opäť zabezpečí zbohatnutie amerických firiem, ktoré
budú dovážať do Európy skvapalnený plyn,“ dodáva Fico.

„Heger bude určite podporovať a hlasovať za zastavenie ropy a plynu, ako taký malý prváčik
v škole. Ak sa zastaví ropa, pôjde jej cena možno na 300 dolárov za barel, ak sa zastaví plyn,
ľudia budú platiť trikrát viac. Prečo? Kvôli vojne na Ukrajine? Čo my s tým máme, prečo by
mali trpieť naši občania kvôli konfliktu, s ktorým nič nemáme?“ pýta sa šéf strany Smer-SD.

„Vo štvrtok ráno preto pôjdeme frontálne na zasadnutie Výboru pre európske záležitosti,
pretože výbor schvaľuje pred každým samitom mandát pre predsedu vlády na rokovanie,
ktoré sa potom bude v popoludňajších hodinách konať v Bruseli. Musíme presadiť prijatie
stanoviska, že Heger tam nemôže ísť s voľnými rukami a robiť si s touto krajinou čo chce,
na to Heger mandát nemá. Tak vážna vec ako je zastavenie ropy a plynu, to vyžaduje
celospoločenský súhlas, ktorý na Slovensku jednoducho neexistuje. Zlikviduje to Slovensko
a to nemôžeme dovoliť. Takúto cenu nemôžu občania SR zaplatiť. Budeme žiadať, aby
predseda vlády nemal voľné ruky pokiaľ ide o hlasovanie k tejto samovražednej,
ekonomickej sankcii, ktorá len poškodí Slovensko,“ konštatuje expremiér SR.

„Vyzývame média, aby uverejňovali len pravdu a nie neoverené informácie tak, ako sa to
deje dnes, pretože to spôsobuje valec propagandy a ľudia potom nevedia čo je pravda a čo
je lož. Prestaňte šíriť propagandu, lebo každý, kto povie iný názor, je okamžite vylučovaný
na kraj spoločnosti. Mrzí nás, že sa do tejto cenzúry a propagandy zapája aj prezidentka
Čaputová. Podľa pani prezidentky je propaganda to, čo zverejnil Denník N a ona to len
prebrala do svojho statusu a teraz opakuje po Denníku N, čo je propaganda podľa nich. Nie
je predsa normálne, aby jedno skromné médium vlastnené finančnou skupinou a napojené
na rôzne pochybné organizácie ovládalo rozhodnutia hlavy štátu a ona to šírila ako holú
pravdu,“ uzatvára redseda opozičnej strany Smer-SD Robert Fico.
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